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Niet te vroeg victorie kraaien, maar het zou toch mooi zijn, mocht het verstand zegevieren.  Ik was er zelf een aantal keer
te dicht bij betrokken en ik kan en ik wil dus getuigen, hoe men trachtte om de vertegenwoordigers van de gemeente
Lebbeke bij elke stap in het dossier de arm om te wringen. Ik kan en ik wil dus bevestigen hoe en op welke wijze men dit
dossier slechts in één enkele richting wou laten evolueren, ver weg van elke democratische besluitvorming, ver weg van
elke objectieve logica. Ik kan en ik wil hier meegeven dat ik gedurende meer dan tien jaar met betrekking tot dit dossier
een niet-aflatende-ijver aan de dag heb gelegd.  Dirk De Cock.  Vandaag las ik in "Het Nieuwsblad":  
 LEBBEKE/DENDERMONDE/AALST -Het doortrekken van de N41 vanaf de grens Lebbeke-Dendermonde tot Aalst
dreigt jaren vertraging op te lopen. Het dossier ligt, na beroep van onder meer milieugroeperingen en het
gemeentebestuur van Lebbeke, ter discussie bij de Raad van State. Blijkt nu dat de auditeur met dienst een negatief
advies zou hebben geformuleerd, omdat er in het ingediende Ruimtelijk Uitvoeringsplan (RUP) buiten het juridisch strikt
omschreven gebied milieubeschermende maatregelen ontbreken.Bij de voorstanders van de doortrekking heerst
verbazing. Bij de opmaak van een RUP kan men immers uitsluitend binnen die grenzen beslissingen uittekenen. De
Lebbeekse burgemeester François Saeys (Open VLD) situeert het advies van de auditeur &lsquo;binnen onze
verwachtingen. Het betrokken RUP werd ons door de strot geduwd. In amper 24 uur evolueerde het van negatief naar
positief.&rsquo; Saeys noemt de evolutie van het dossier veelbelovend, maar wil de beslissing van de Raad van State
zelf afwachten om eventueel victorie te kraaien.
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